
U toku sanacija magistralnog
cevovoda, normalizacija
vodosnabdevanja u 5 ujutru

Zbog pucanja magistralnog cevovoda F500 u blizini Osnovne škole
„Knez Lazar“, veći deo Lazarevca nema vodu.
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Ekipe Javnog preduzeća za komunalnu privredu „Lazarevac“ su na terenu i rade na sanaciji ovog velikog
kvara. Normalizacija vodonsabdevanja se očekuje oko 5 časova ujutru izjavio je za Gem direktor
komunalnog preduzeća Aleksandar Arsenović.
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Kvar na magistralnom cevovodu je veliki i on se javlja naročito posle obimnih padavina, rekao je ovom
prilikom Arsenović i zahvalio se zaposlenima u Kolubari Građevinar jer su odmah na lice mesta poslali
bager kako bi radovi na sanaciji što pe počeli. Vodu trenutno nemaju građani druge zone
vodosnabdevanja.

Plan JPKP „Lazarevac“ jeste da se u doglednom vremenskom periodu kompletno zameni ova cev,
naglasio je Arsenović.

Direktor lazarevačkog komunalnog preduzeća zamolio je građane za strpljenje jer je u pitanju veliki kvar i
izrazio nadu da ovakvih havarija u budućnosti neće biti.
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